



### Notice of Changes on Bank Tariff Guide

HSBC is committed to providing better service and hence review our services and offerings regularly. In this regard, we will update the Bank Tariff Guide for HSBC Wealth and Personal Banking customers as set out in the Annex with effect from 1 February 2025 (the "Effective Date").

You can obtain a copy of the current version and amended version of Bank Tariff Guide by visiting HSBC HK website following instructions below or contact the Bank:

- HSBC HK website > Help and Support > Fees and charges (Please note that the amended Bank Tariff Guide for HSBC Wealth and Personal Banking customers will be available from 13 December 2024)

For enquiries, please contact us through "Chat with us" on HSBC HK App or HSBC Online Banking, or call following customer service hotlines:

- HSBC Global Private Banking customers: **(852) 2233 3033**
- HSBC Premier Elite customers: **(852) 2233 3033**
- HSBC Premier customers: **(852) 2233 3322**
- Other customers: **(852) 2233 3000**

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice and the Annex, the English version shall prevail.

December 2024

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

**Annex**

**The Bank Tariff Guide for HSBC Wealth and Personal Banking Customers will be amended to reflect the changes in bank tariff (with changes underlined):**

Items	Current				On or after Effective Date			
	HSBC Global Private Banking/ HSBC Premier Elite	HSBC Premier	HSBC One	Personal Integrated Account/ Personal Customer	HSBC Global Private Banking/ HSBC Premier Elite	HSBC Premier	HSBC One	Personal Integrated Account/ Personal Customer
<b>Section A1. General Services – all accounts</b>								
<b>Foreign currency notes withdrawals in one single day (per account per day)</b> If the single-day total withdrawals exceeds amounts on the right, charges of 0.25% of the total notes withdrawal amount that day will apply			Waived		<u>EUR4,000/</u> <u>USD4,000/</u> <u>JPY400,000</u>	<u>EUR3,000/</u> <u>USD3,000/</u> <u>JPY300,000</u>	<u>EUR2,000/</u> <u>USD2,000/</u> <u>JPY250,000</u>	<u>EUR1,500/</u> <u>USD1,500/</u> <u>JPY200,000</u>
<b>Section C2. Payment services – remittances – Outward Payments</b>								
<b>Global payments debited from an account with HSBC</b>								
Each transfer								
<ul style="list-style-type: none"> <li>Via HSBC Online Banking/ Mobile Banking</li> <li>Eligible countries / regions in local currency<sup>1</sup></li> </ul>			Waived		Waived			Waived (on or before 22 February 2025) / <u>HK\$70 (with effect from 23 February 2025)</u>
- Others <sup>2</sup>			HK\$65					<u>HK\$70 (with effect from 23 February 2025)</u>
<ul style="list-style-type: none"> <li>Via HSBC branches (telegraphic transfer)</li> </ul>	HK\$125	HK\$200	HK\$225	HK\$250	<u>HK\$145</u>	<u>HK\$210</u>	<u>HK\$230</u>	<u>HK\$260</u>
<b>Section C4. Payment services – Interbank fund transfers</b>								
Payment through Real Time Gross Settlement (RTGS)								
Each real time outward RTGS payment to the credit of an account held with other local banks								
<ul style="list-style-type: none"> <li>Via HSBC branches</li> </ul>	HK\$125	HK\$200	HK\$225	HK\$250	<u>HK\$145</u>	<u>HK\$210</u>	<u>HK\$230</u>	<u>HK\$260</u>

<sup>1</sup> For details, please refer to the list of "Criteria for "Send like a local" transfer" in our website (<https://www.hsbc.com.hk/transfer-payments/products/international/global-transfers-to-other-banks/>)

<sup>2</sup> For transfers made via HSBC Mobile Banking, if the transfer meets specific criteria, related overseas charges will be waived. For details, please refer to the list of "Criteria for global payments without overseas charges" in our website (<https://www.hsbc.com.hk/transfer-payments/products/international/global-transfers-to-other-banks/>)



### 銀行服務費用簡介修改通知

滙豐一直致力提供更好的服務，而不時檢視本行的服務及產品。為此，我們將更新滙豐財富管理及個人銀行業務服務費用簡介（詳情見附件），並由 2025 年 2 月 1 日（「生效日」）起生效。

您可跟隨以下指示前往滙豐銀行香港網頁或與我們聯絡以索取現行版本及經修改版本的銀行服務費用簡介：

- 滙豐銀行香港網頁 > 協助及支援 > 服務費用（請留意，經修改的滙豐財富管理及個人銀行業務服務費用簡介將於 2024 年 12 月 13 日起可供瀏覽）

如有查詢，請透過香港滙豐流動理財應用程式或滙豐網上理財與我們進行「線上對話」或致電本行的客戶服務熱線：

- 滙豐環球私人銀行客戶：(852) 2233 3033
- 滙豐卓越理財尊尚客戶：(852) 2233 3033
- 滙豐卓越理財客戶：(852) 2233 3322
- 其他客戶：(852) 2233 3000

本通知及附件的英文版本與中文版本如有任何歧義，概以英文版本為準。

2024 年 12 月

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發

附件

滙豐財富管理及個人銀行業務服務費用簡介將修訂以反映按銀行服務費用的更改（更改以底線標示）：

項目	現時				生效日或之後			
	滙豐環球私人銀行/滙豐卓越理財尊尚	滙豐卓越理財	滙豐 One	個人綜合理財戶口/個人客戶	滙豐環球私人銀行/滙豐卓越理財尊尚	滙豐卓越理財	滙豐 One	個人綜合理財戶口/個人客戶
<b>A1. 一般服務 – 所有戶口</b>								
外幣現鈔單日提款（每個戶口）	豁免				4,000歐元 4,000美元 400,000日圓	3,000歐元 3,000美元 300,000日圓	2,000歐元 2,000美元 250,000日圓	1,500歐元 1,500美元 200,000日圓
若單日提款總額超過右述限額，本行會徵收當日總提款額的0.25%的費用								
<b>C2. 支付服務 - 匯款 - 匯出匯款</b>								
從滙豐戶口扣款支付的環球付款								
每次轉賬								
• 透過滙豐網上理財及滙豐流動理財	豁免				豁免		豁免(2025年2月22日或之前)/ 每次70港元 (由2025年2月23日起生效)	
- 以當地貨幣匯款至指定目的地 <sup>1</sup>								
- 其他 <sup>2</sup>	每次65港元				每次70港元 (由2025年2月23日起生效)			
• 透過滙豐分行（電匯服務）	每次125港元	每次200港元	每次225港元	每次250港元	每次145港元	每次210港元	每次230港元	每次260港元
<b>C4. 支付服務 - 跨行轉賬</b>								
經「即時支付結算系統」付款								
即時付款予本地其他銀行的戶口								
• 透過滙豐分行	每次125港元	每次200港元	每次225港元	每次250港元	每次145港元	每次210港元	每次230港元	每次260港元

<sup>1</sup> 詳細請參閱本行網頁( <https://www.hsbc.com.hk/zh-hk/transfer-payments/products/international/global-transfers-to-other-banks/>) 的"像本地轉賬一樣"的轉賬條件"列表。

<sup>2</sup> 透過流動應用程式進行的轉賬，如符合相關條件，該轉賬之海外費用將會被豁免。詳細請參閱本行網頁(<https://www.hsbc.com.hk/zh-hk/transfer-payments/products/international/global-transfers-to-other-banks/>) 的"免海外費用的環球付款條件"列表。